
Referat fra styremøte i Kløver Ess mandag 27. januar 2025 kl 1630. 

Til stede: Ragnar Knarud, Ingeborg Blisten, Kåre Bjertnæs, Øystein Mauritzsen. Ikke 

tilstede: Arild Nilsen 

1. Støtteordninger. Bakgrunnen er et møte Kåre og Øystein var på der Hans Ole 

Heisholt-Braathen bl.a gjennomgikk hvilke støtteordninger det kunne være 

mulig å få penger fra, via tilskuddsportalen på Jevnaker kommunes 

hjemmeside. Vi har tidligere fått innvilget støtte fra Sparebankstiftelsen og til 

ny stokkemaskin og det ligger inne en søknad om støtte til ny laptop. Aktuelt 

kan det kanskje være mulig å søke om støtte til gjennomføring av 

Hadelandsmesterskapet 1. juni? NBF stiller også midler til disposisjon i 

forbindelse med rekruttering 

2. Årsoppgjøret ble gjennomgått av Ragnar og Kåre og viser at vi har 49 445 kr på 

brukskontoen og 74 665kr på sparekontoen. Vi får momsrefusjon på ca 19 000 

kroner og grasrotandelen er antatt å gi oss 13 000 kr. En fyldig gjennomgang vil 

bli gjort på årsmøtet 17 februar. 

3. Budsjett for 2025 ble gjennomgått av samme radarpar og vil bli framlagt og 

gjennomgått på Årsmøtet 17. februar. Både forventet nedgang i antall 

betalende hoved- og støttemedlemmer samt synkende oppslutning på 

spillekveldene vil påvirke budsjettallene. 

4. Den nye IT-løsningen, status og oppfølging. Den gikk live forrige uke og Ragnar 

demonstrerte den før spillekvelden mandag 20. januar. Den trenger jevnlig 

oppfølging for å få utnytte alle mulighetene som ligger der. Usikkert hvor mye 

vi skal overføre fra arkivet i den gamle databasen, det er arbeidskrevende og 

spørsmålet er hvor store ressurser vi skal bruke på historikken derfra?   

5. Vedtektsendringer. Hva skal være bestemmende for rekkefølgen hvis to eller 

flere par ender opp på samme poengsum, ref julecupen der tre lag endte likt 

på andreplass. Beslutning i møtet: Når to par ender likt, vil innbyrdes oppgjør 

bli avgjørende. 

6. Årsmøteforberedelse Gjennomgått, Øystein utarbeider agenda som legges ut 

på hjemmeside innen 3 februar, minimum 2 uker før årsmøte. Bilagene til 

årsmøteinnkallingen: regnskapstall for 2024, budsjett 2024, årsberetning 2024 

7. Seriespill. Kløver Ess BK har dispensasjon til å spille på Lillehammer der vi har 

med to lag i 4. divisjon. Seriespill foregår over to helger. Siste spillehelg er nå 

førstkommende helg. Et av lagene ligger godt an for opprykk 

8. Frivilligsentralen. Vi har to kasser med spill og annet utstyr der og to 2 nøkler 

på lån. Kåre henter utstyret og avvikler vårt engasjement på Frivilligsentralen. 2 

sett nøkler leveres til Øyvind Sogn og takkes for at vi fikk anledning til å benytte 

lokalet til undervisning og lavterskelbridge på tirsdager. 

Møtet hevet klokken 1740. Øystein Mauritzsen, sekretær 


